

Service Agreement

First Party:

Green Network General Contracting Est.

CR:2055141886

Al Jubail-8822, Qais bin Saad Street 4363

Kingdom of Saudi Arabia

Second Party: Noura Abdulrahman Al-Harbi Holding Co.

CR:1009009808

Whereas, the first party has various contracts with refineries, petrochemical plants and other clients with the Kingdom of Saudi Arabia, and the second party after discussions, has agreed to provide subcontractor services to the first party on the following terms and conditions:

- 1 Second party will Provide to First Party all necessary needs to complete the jobs.
- 2 First party will be responsible for ID cards vehicle stickers and gate passes for second Party, Second Party will provide all the required documents for this purpose to the first party.
- 3 Second party must return al IDs to the first Party before the Expiry date or after completion of the job.
- 4 Second party Responsible for wages and insurance coverage for their Manpower (including third party insurance, GOSI, accident coverage etc..)
- 5 The type of work and wage agreed upon between the two parties shall be Equipment Supply, Inspections, Mechanical, & Civil Jobs.
- 6 Payment shall be made as per mutually agreed service order from the date of receipt of certified monthly invoice supported with timesheets signed by first party's representative

This Service agreement is valid from 20/01/2025 To:19/01/2027.

First Party

الطرف الأول



اتفاقية خدمات

الطرف الأول

مؤسسة الشبكة الأخضر للمقاولات العامة

س ت : 2055141886

الجبيل - 8822، شارع قيس بن سعد 4363

المملكة العربية السعودية

الطرف الثاني شركة نوره عبدالرحمن الحربي القابضة

س ت: ١٠٠٩٠٠٩٨٠٨

حيث يقوم الطرف الأول بتنفيذ عدة عقود مع المصانع والمعامل البتروكيمياوية وأعمالاً أخرى داخل المملكة العربية السعودية ، وقد أبدى الطرف الثاني رغبته في تأمين خدمات للطرف الأول تتعلق والصيانة من الباطن وذلك حسب الشروط التالية

- 1 يلتزم الطرف الثاني بتوفير جميع الاحتياجات اللازمة للطرف الأول لإكمال العمل المؤكل إليه.
- 2 سيكون الطرف الأول مسؤولاً عن بطاقات الهوية وملصقات المركبات وتصاريح الدخول للطرف الثاني، وسيقوم الطرف الثاني بتوفير جميع المستندات المطلوبة لهذا الغرض للطرف الأول
- 3 يجب على الطرف الثاني تسليم جميع الهويات للطرف الأول قبل تاريخ انتهاء الصلاحية أو بعد الانتهاء من العمل.
- 4 الطرف الثاني يكون مسؤولاً عن الأجور والتغطية التأمينية للقوى العاملة (بما في ذلك التأمين ضد الغير، والتأمين الاجتماعي، وتغطية الحوادث وغيرها)
- 5 يكون العمل والأجر حسب الاتفاق بين الطرفين هو توريد المعدات والفحوصات والأعمال الميكانيكية والمدنية
- 6 يجب أن يتم الدفع وفقاً لأمر الشراء المتفق عليه بين الطرفين من تاريخ استلام الفاتورة الشهرية المعتمدة المدعومة بجداول العمل الموقعة من قبل ممثل الطرف الأول

مدة هذه الاتفاقية من 20/01/2025م حتى :

2027/01/19

Second Party

الطرف الثاني



رقم الاشتراك	رقم السجل	الرقم الموحد
1070903	1009009808	7038718743
رقم الطلب	تاريخ الطلب	الرقم الوظيفي
5832079	03/02/2025	13610
مقدم الطلب	جابر بن ناصر المري	

صدر بناء على طلب المشترك دون ادنى مسئولية على غرفة الشرقية وللتحقق مسح QR من www.saudichemicals.sa

Area- Kingdom of Saudi Arabia